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Protokół nr 6/2019  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej, 

odbytego w dniu 17 kwietnia 2019 roku w Urzędzie Gminy Sośno  

 Posiedzeniu komisji, które trwało w godzinach od 900 do 1130, przewodniczył 

Przewodniczący komisji – radny Witold Steckiewicz. Witając wszystkich obecnych na 

spotkaniu tj. czterech członków komisji dokonał otwarcia, jak również poinformował 

zgromadzonych, iż posiedzenie najbliższej sesji, odbędzie się w dniu 25 kwietnia 2019 roku 

o godzinie 1000 w Gminnym Domu Kultury w Sośnie. Dodał, iż głównymi tematami sesji, 

będą sprawy, dotyczące rocznego sprawozdania z wykonania planu finansowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Sośnie oraz oceny stanu dróg w gminie Sośno. 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli także: 

• Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański; 

• Skarbnik Gminy Sośno – Honorata Warmbier; 

• Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sośnie – Marcin Grubicki; 

• Prezes Gminnego Klubu Sportowego Fuks Wielowicz – Jacek Grabowski. 

 W dalszej części spotkania, przewodniczący komisji – radny Witold Steckiewicz 

przedstawił porządek posiedzenia. 

Nawiązując do pisma złożonego przez Prezesa Gminnego Klubu Sportowego Fuks Wielowicz 

– Jacka Grabowskiego, odnośnie weryfikacji przygotowanego wzoru „Regulaminu Boisk 

Sportowych w Szynwałdzie”, który został opracowany w celu zabezpieczenia rozgrywek 

piłkarskich i innych imprez sportowych, zasugerowano, aby przedstawiony regulamin 

dokładnie przeanalizować na posiedzeniach komisji Rady Gminy Sośno w terminie 

późniejszym. 

 Następnie Skarbnik Gminy Sośno – Honorata Warmbier, przedstawiła zmiany w budżecie, 

wyjaśniając radnym, z czego wynikają zwiększenia i zmniejszenia w poszczególnych 

rozdziałach i paragrafach. Dokładnie poinformowała, jakie czynniki wpłynęły na kwotę 

wydatków. 

 Przechodząc do omawiania kolejnych projektów uchwał, Sekretarz Gminy Sośno – Piotr 

Dobrzański, przedstawił pierwszy projekt, który dotyczył zmieniającej uchwały w sprawie 

uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy 

Sośno”. Sekretarz gminy wytłumaczył, iż w dniu 14 lipca 2009 roku został przyjęty „Program 

Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 – 2032”, którego podstawowym celem jest 

usunięcie do roku 2032 z terenu Polski wyrobów zawierających azbest. W związku z tym na 
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gminy, jak również na powiaty i województwa nałożony został obowiązek opracowania 

powyższego programu. 

Pan Piotr Dobrzański poinformował, iż wywiązując się z nałożonego obowiązku, opracowany 

został „Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sośno”, który 

wcześniej przyjęto uchwałą Nr VII/30/11 Rady Gminy Sośno z dnia 28 kwietnia 2011 r. 

Sekretarz dodał, iż celem podjęcia niniejszej uchwały jest uaktualnienie w programie 

inwentaryzacji ilości i miejsca występowania azbestu i wyrobów zawierających azbest. 

Wyjaśnił, iż w zestawieniu tabelarycznym ujęto również informację o ilości zutylizowanych 

wyrobów zawierających azbest z nieruchomości na terenie gminy Sośno, gdyż przyjęcie 

aktualizacji wyżej wspomnianego dokumentu przyspieszy proces usuwania materiałów 

zawierających azbest i ich odpowiedniego zagospodarowania. 

 W następnej kolejności sekretarz omówił drugi projekt uchwały, dotyczący udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy obiektach wpisanych do 

rejestru zabytków.  

Wspomniał, iż w dniu 25 marca 2019 r. wpłynął wniosek odnośnie udzielenia dotacji na roboty 

budowlane związane z wymianą stolarki okiennej i drzwiowej, naprawą elewacji, wymianą 

tynków na budynku plebanii w Sośnie, podkreślając, iż została ona wpisana do rejestru 

zabytków Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Sekretarz gminy dodał, iż zgodnie z ustawą 

o ochronie zabytków, dotacja może być udzielona na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, na zasadach określonych 

w uchwale organu stanowiącego gminy. Dodatkowo oznajmił, iż wniosek został złożony 

zgodnie z zasadami udzielania dotacji określonymi w uchwale Nr XXXV/199/09 Rady Gminy 

Sośno z dnia 10 grudnia 2009 r. W związku z tym proponuje się udzielić zabezpieczonej 

w budżecie gminy Sośno dotacji w wysokości 4.000,00 zł. dla kościoła parafialnego p.w. 

Niepokalanego Serca Maryi w Sośnie. 

 Kontynuując, sekretarz gminy przystąpił do analizowania kolejnego projektu uchwały 

w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sośno oraz obowiązujących planów miejscowych dla gminy Sośno. 

Objaśnił, iż zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym dokonuje się 

analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym z uwzględnieniem decyzji o ustaleniu 

lokalizacji inwestycji celu publicznego, decyzji o warunkach zabudowy oraz wniosków 

w sprawie sporządzenia lub zmiany planu miejscowego. Dodał, iż wyniki analizy wójt 

przekazuje, co najmniej raz w okresie trwania kadencji radzie gminy, w celu podjęcia uchwały 

w sprawie aktualności studium i planów miejscowych. Sekretarz wyjaśnił, iż studium 
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uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego nie jest aktem prawa 

miejscowego, lecz ustalenia studium zgodnie z obowiązującą ustawą są wiążące dla organów 

gminy przy sporządzaniu planów miejscowych. Monitorowanie zachodzących zmian 

w procesie rozwoju zagospodarowania przestrzennego gminy, pozwoli określać na bieżąco 

ewentualną konieczność i zasadność zmian polityki i w miarę potrzeb opracowywania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  

Po omówieniu powyższego projektu uchwały, radni w tym temacie podjęli dyskusję.  

 Następnie, biorąc pod uwagę fakt, iż na poprzedniej sesji Rady Gminy Sośno w dniu 

28 marca 2019 roku, radni jednogłośnie byli przeciwni przyjęcia uzgodnionego pozytywnie 

projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Ozów Wielowickich 

w  dniu 16.04.2019 Roku o godzinie 10.00 w Gminnym Domu Kultury w Sośnie, 

zorganizowano spotkanie mieszkańców gminy z Dyrektorem Departamentu Środowiska – 

Małgorzatą Walter oraz podwykonawcą firmy Multiconsult – Emilią Skłucką, które miało na 

celu dokładne omówienie i wyjaśnienie tematu związanego z Obszarem Chronionym 

Krajobrazu Ozów Wielowickich. Sekretarz objaśnił, iż na wspomnianym spotkaniu projekt 

Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego był dogłębnie przedstawiony i omówiony 

zainteresowanym uczestnikom spotkania, dlatego zaproponowano, aby projekt uchwały, 

dotyczący Ozów Wielowickich stał się także przedmiotem posiedzenia na najbliższej sesji 

Rady Gminy Sośno. 

Omówione projekty uchwał zostały przez radnych jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie.

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku spotkania, Dyrektor Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Sośnie – Marcin Grubicki przedstawił sprawozdanie o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowego zakładu budżetowego za 2018 rok. Dokładnie omówił 

poszczególne działy, które składają się na uzyskany przychód, jak również te, które 

przyczyniają się do ponoszenia kosztów przez zakład.  

Dyrektor wyjaśnił radnym, iż podstawowym zadaniem Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Sośnie jest zapewnienie bieżącego i nieprzerwanego zaspokajania zbiorowych potrzeb 

wspólnoty samorządowej, informując, w jakim zakresie zakład prowadzi swoją działalność. 

 W trakcie spotkania radni podjęli temat przydomowych oczyszczalni ścieków, dopytując 

się czy mieszkańcy gminy wywiązują się z obowiązku pozbywania osadów ściekowych, 

których wywóz musi być odpowiednio udokumentowany, terminowości wywozu nieczystości 

płynnych oraz o możliwość pełnienia przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Sośnie 

odpłatnych usług koparką. 

Dodatkowo podjęto temat, dotyczący wynagrodzeń za strajk nauczycieli.  
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 W trakcie trwania komisji zapowiedziano, iż rozpoczną się kontrole, weryfikujące 

obowiązek zgłoszenia przez właścicieli nieruchomości przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 Na sam koniec spotkania, przewodniczący obrad – Witold Steckiewicz zapoznał radnych 

z wnioskiem, który został złożony przez radnego Józefa Opasa w sprawie rozważenia 

możliwości łączenia posiedzeń poszczególnych komisji Rady Gminy Sośno.  

Z wyjątkiem pana Józefa Opasa, pozostali członkowie komisji nie poparli propozycji radnego, 

odnośnie łączenia posiedzeń komisji.  

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej – radny Witold Steckiewicz, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za czynny udział w spotkaniu.  

 

Przewodniczący Komisji  

Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 

Witold Steckiewicz 

 

Protokolant: Agnieszka Daniluk 


